



CANADA

Communique

No. 107
N° 107

FOR IMMEDIATE RELEASE
November 7, 1973

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
le 7 novembre 1973

PARTICIPATION OF CANADIAN OFFICIALS IN AN INDO-CANADIAN
ECONOMIC CONSULTATION IN NEW DELHI, INDIA

PARTICIPATION DE FONCTIONNAIRES CANADIENS A DES
CONSULTATIONS ECONOMIQUES INDO-CANADIENNES A
NEW-DELHI, INDE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today that an eleven member delegation of Canadian officials are participating this week in an Indo-Canadian Economic Consultation in New Delhi. The meeting is being held in response to an invitation issued by Prime Minister Gandhi of India to Prime Minister Trudeau during Mrs. Gandhi's visit to Canada in June, 1973. Senior officials of the two governments will focus their attention on a review of bilateral economic, commercial and development assistance relations.

The Canadian delegation is led by Mr. R.E. Collins, Assistant Under-Secretary from the Department of External Affairs. Other members of the delegation include Mr. C. Charland, Assistant Deputy Minister (Export Development), Department of Industry, Trade and Commerce, and Mr. J. Gérin, Vice President (Bilateral Relations) of the Canadian International Development Agency. They are accompanied by officials of the Departments of External Affairs, Finance, Industry, Trade and Commerce, the Export Development Corporation and the Canadian International Development Agency.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, monsieur Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui qu'une délégation de onze fonctionnaires canadiens participe présentement à des consultations économiques indo-canadiennes à New Delhi. La réunion est tenue à la suite d'une invitation du Premier Ministre Gandhi de l'Inde faite au Premier Ministre Trudeau lors de la visite au Canada de Madame Gandhi en juin 1973. Les fonctionnaires de haut niveau des deux gouvernements vont concentrer leur attention sur la revue des relations économiques bilatérales, des relations commerciales et de l'aide au développement.

La délégation canadienne est dirigée par M. R.E. Collins, sous-secrétaire d'Etat adjoint au ministère des Affaires extérieures. Parmi les autres membres de la délégation on trouve M. C. Charland, sous-ministre adjoint (expansion des exportations), ministère de l'Industrie et du Commerce, et M. J. Gérin, vice-président (programmes bilatéraux) de l'Agence canadienne de développement international. Ils sont accompagnés par des fonctionnaires du ministère des Affaires extérieures, des Finances, de l'Industrie et du Commerce, de la Société pour l'expansion des exportations et de l'Agence canadienne de développement international.